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Aan de leden en afnemers 
 

De feestdagen staan weer voor de deur en het jaar is alweer bijna 
voorbij. Daarom wil ik u als eerste er graag op wijzen om met de 
komende feestdagen voor de deur tijdig uw bestelling te plaatsen. De 
vraag is of u de bestelling voor donderdag 19 en vrijdag 20 
december wilt doen. Dit om er voor te zorgen, dat wij ook tijdig op 
dinsdag 24 december klaar zijn. Als u bij de bestelling ook 2 
mogelijke leverdagen kunt opgeven, geeft dat voor ons extra ruimte 
om een goede planning te maken. Voor noodgevallen kunt u ons 
altijd op ons gewone nummer bereiken. 
 
De landbouwbeurs in Hardenberg is weer achter de rug. Het blijft 
toch apart dat er geen intensieve veehouderij beurs meer is, een 
heel gemis. De rundveebeurs werd ondanks het goede weer goed 
bezocht. We hebben weer veel klanten mogen begroeten in onze 
stand. Vorig jaar spraken we alleen maar over fosfaat en nu was het 
thema de stikstof problematiek. Ook de prijswinnaar van de actie is 
bekend. Het waren uiteindelijk 333 trekkers op de foto op het 
Malieveld. Het is goed om onze klanten te spreken en te horen dat 
de tevredenheid hoog is. Ook zijn er wat kanttekeningen gemaakt, 
waar wij weer goed van kunnen leren. 
 
Inzake de stikstof problematiek is er al een hele verandering gaande, 
echter we zijn er nog niet. Het is wel goed om te zien, dat we op 1 
oktober duidelijk spraken over een beleid om de landbouw in een 
positief daglicht te brengen. Echter door de acties van 1 oktober en 
16 oktober is het beeld in Nederland fors verandert. Hier heeft het 
beleid niks aan bij gedragen. Dat hebben we zelf allemaal gedaan. 
Langzamerhand begint de politiek te erkennen, dat de landbouw niet 
de schuldige is. En dat de politiek in het verleden verkeerde keuzes 
heeft gemaakt. Echter zover zijn we nog niet. 
De grote vraag is of het beeld in Nederland over de landbouw is 
verandert, of durft de burger er nu voor uit te komen dat het goed is 
om positief over de landbouw te praten. Ik denk dat de gemiddelde 
Nederlander altijd al positief over de landbouw was. Echter 5% van  
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    de bevolking (en laat die nu net in de politiek, maar ook bij de 
media zitten) heeft een negatief beeld en die bepaalde het beeld van 
heel Nederland. Die posities moeten opgeschoond worden. Dat heeft 
tijd nodig, maar daar zijn we nu goed mee bezig. 
We hebben jaren aan een positief imago gewerkt en dat werkte 
goed, echter de media weigerde dat te laten zien. Door Agractie 
komt dat nu in één keer naar buiten en dat is iets om als agrariër 
super trots op te zijn. Want dat hebben we wel met zijn allen bereikt. 
  
Daarnaast was het indrukwekkend om beide keren op het Malieveld 
te staan. Wij waren ook aanwezig met bus en bulkauto. Want ons 
gaat de sector aan het hart en dan is dit het minste wat we kunnen 
doen. De saamhorigheid die dagen en de steun van de Haagse 
inwoners was gewoon super en tegelijk ontroerend.  
Daarnaast de acties bij de provinciehuizen. Gelukkig heeft Overijssel 
een verstandig besluit genomen en alles ingetrokken. Ook dat 
hebben we met zijn allen bereikt. Het heeft veel geholpen, maar we 
zijn er nog zeker niet. We zullen zeker nog vaker op de bres moeten. 
 
Het jaar is daarnaast alweer bijna om. Dan is het goed om de balans 
op te maken. De donkere doch feestelijke dagen rond kerst geven 
daar altijd alle gelegenheid toe. Een jaar waarbij we eindelijk stilstaan 
van ons lange bestaan van de coöperatie namelijk 101 jaar. Maar 
ook het jaar van 3 jubilarissen. Louis 25 jaar Jan Oosterwijk 40 jaar 
en Jan Mekers zelfs 50 jaar in dienst. Op alle 3 zijn we natuurlijk 
super trots. 
 
Grondstofprijzen 
De oogsten zijn weer binnen en dan kan de balans worden 
opgemaakt. De oogsten waren best goed te noemen en nu zie je 
voorzichtig een stijging door de opslagkosten van grondstoffen. De 
afgelopen maanden zijn de energie (granen) producten en eiwit (soja 
en raap) producten daardoor iets gestegen.  
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    Echter door de discussie tussen China en de VS en de  
verschuivingen van de vraag in de wereld is het moeilijk te 
voorspellen wat de prijzen de komende maanden gaan doen. 
Gelukkig zijn de extreme prijzen van bijproducten in de meeste 
gevallen weer naar een normaal niveau gedaald. 
De voerprijzen begeven zich voorlopig in een rustig vaarwater. 
 
50 jaar dienstverband Jan Mekers 
Zoals eerder gemeld, was op 11 november 2019 Jan Mekers 50 jaar 
in dienst. Bijna de helft van de bestaansduur van de Coöperatie. Iets 
waar we zeker goed stil bij hebben gestaan en supertrots op zijn. Op 
de dag zelf hebben we hem uitgezwaaid en gaat hij nu van zijn 
welverdiende pensioen genieten. In de media is er ook goed 
aandacht voor geweest. Het bestuur en de Raad van 
Commissarissen hebben Jan en zijn gezin een receptie aangeboden 
op 30 november. Deze was ook goed bezocht en heel gezellig. Het is 
mooi om te zien hoe Jan door de leden gewaardeerd wordt. We 
wensen Jan en zijn gezin dan ook heel veel geluk en een goede 
gezondheid toe. 
 
Nieuwe website 
In november is ook onze nieuwe website gelanceerd. De oude 
website kon niet meer onderhouden worden en daarom moest er een 
nieuwe gemaakt worden. U kunt hem bekijken op de vertrouwde plek 
op www.zuidoostsalland.nl.  
 
Open dag familie Haarman 
In oktober is de open dag van het nieuwe geitenbedrijf van de familie 
Haarman geweest. De dag is heel druk bezocht en we hebben alleen 
maar positieve reacties ontvangen. Een heel geslaagde manier om 
collegaôs maar ook burgers de sector op een mooie manier te laten 
zien. We wensen de familie Haarman veel succes in de toekomst 
met deze schitterende locatie. 
 
 
 

http://www.zuidoostsalland.nl/


 

 

6 

  

 
 
Nieuwe medewerker Winkel 
In de winkel is op 1 december Ans Schutte uit Lettele gekomen. Ans 
heeft veel winkel ervaring en is blij om ons team te komen 
versterken. Ze komt voor Machteld Bronkhorst in de plaats, die 
verder gaat met haar opleiding. Ze is dan ook vol enthousiasme 
begonnen en we wensen haar veel succes en werkplezier toe. 
Verderop in het Zuid-Oost Salland nieuws zal ze zich voorstellen. 
 
Terugblik 
Zoals eerder gemeld is het einde van het jaar het moment om terug 
te blikken. Op personeel vlak hebben we in 2019 weer een aantal 
nieuwe collegaôs mogen verwelkomen. In Heeten is Ans Schutte in 
de plaats van Machteld Bronkhorst en Gerrie Heerink, begonnen om 
het team te versterken. Op de vrachtwagen is Arjan Deterd Oude 
Weme gestart om het werk van René Hallink over te nemen. En op 
kantoor in Haarle hebben we 2 nieuwe medewerkers. Erik Jansen 
Holleboom is gestart als rundveevoorlichter en Gerjanne Beltman is 
gestart om de buitendienst te ondersteunen. Hiermee is ons gehele 
team weer op volle sterkte. 
 
Op voergebied hebben we op allerlei vlakken verbeteringen 
doorgevoerd. De belangrijkste aanpassing is dat we druk bezig zijn 
geweest met de korrelkwaliteit. Sinds de aanlevering van extreem 
droge grondstoffen vanaf de oogst van 2018 hebben we daar toch de 
nodige problemen gehad. Het lijkt er op, dat we nu de kwaliteit weer 
onder de knie hebben. 
Daarnaast zien we weer een verdere verschuiving naar voer op maat 
en dat is in onze ñkleineò fabriek heel goed realiseerbaar. Hiermee 
kunnen we nog specifieker inspelen op de behoefte van het dier. En 
ook prijstechnisch kun je hiermee voordelen halen. Wat het dier niet 
nodig heeft, hoeft ook niet betaald te worden. 
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De verlading in de fabriek is aangepast. Dat heeft wel wat 
zweetdruppels gekost. Maar hij werkt nu goed en hier wordt veel tijd 
mee bespaard. Dit is goed te merken, omdat we nu het VLOG voer  
ook vaak zelf kunnen wegbrengen met dezelfde chauffeurs. 
Dan kom ik meteen op de volgende aanpassing: We laten sinds 
begin van dit jaar, in goed overleg met onze leden, het VLOG voer 
maken bij CAV Den Ham. En dit gaat met volle tevredenheid van 
beide zijden. Door het in de buurt te laten maken, kunnen we 
besparen op de transportkosten. 
 
Onze mengvoeromzetten zijn dit jaar gestegen. Dit in tegenstelling 
tot vorig jaar, hebben we de stijgende lijn weer te pakken. En dat 
betreft niet alleen de VLOG voer omzet, maar ook de omzet in onze 
eigen fabriek. Het geeft vertrouwen dat we bij een dalende 
Nederlandse mengvoeromzet en een verdere overgang van klanten 
naar VLOG, de omzet in onze eigen fabriek iets zien stijgen. Dit geeft 
toch onze meerwaarde en bestaansrecht weer. 
Het is natuurlijk nu afwachten of de gevolgen van de 
stoppersregeling en opkoopregeling in de varkenshouderij ons gaat 
raken. Maar dat zullen we in 2020 ervaren. 
 
Inzake de sectoren is het goed om te zien, dat de varkenshouderij 
een goed jaar heeft en we hopen dat dit door blijft zetten. De eerste 
geluiden van een stijgende melkprijs zijn ook in zicht voor de 
rundveehouderij. De melkprijs bij de geiten blijft constant op een 
goed niveau. In de konijnenhouderij is een krapte in het aanbod 
merkbaar en dat zorgt ook voor goed opbrengstprijzen. En nu maar 
hopen dat onze onbetrouwbare overheid uit Den Haag hier in 2020 
geen verandering in gaat brengen door verkeerd beleid. 
 
Dit alles is mogelijk gemaakt door u als lid/afnemer in 2019. Hiervoor 
wil ik u dan ook hartelijk bedanken.  
 
 
 


